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Forslag til Generalforsamlingen i Færgebakkernes Grundejerforening 2023


Angående rågekolonien i skoven.


Vi er ganske plaget af støjen fra rågekolonien, som er flyttet ind i skoven, efter at 
skoven på Øster Færgevej blev fældet, og vi kan kun konstatere, at flokken vil 
vokse gevaldigt, hvis der ikke bliver gjort noget i løbet af sommeren/efterår/vinter 
2023 og især i begyndelsen af næste år, hvor rågerne begynder at bygge reder 
igen.


Der har været søgt og givet tilladelse til regulering af unger, dog har det ikke givet 
det store resultat.


Vi oplever, at rågerne på nuværende tidspunkt er ved at indtage skoven mere og 
mere, og vi gruer for, at der opstår flere kolonier.


Vi håber, at grundejerforeningen vil undersøge og gøre brug af de muligheder, som 
findes, således at vi slipper for støjen fra kl 4 om morgenen til sent aften.


Med venlig hilsen
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